



China M&A Round-Up 中国并购简报

Issue Highlights (本期要闻)

- State-Owned Chinese Chip Maker Tsinghua Unigroup Makes \$23 Billion Bid for Micron
紫光集团提出以230亿美元收购美光科技

Trends to Watch
Outbound M&A
Inbound M&A
Domestic M&A
and Industry
Consolidation
Dbriefs
Webcasts
China-Related
Reports

并购趋势
中资对外并购
外资对内并购
中国国内并购
中国相关网络广播
其它中国相关报告

Trends to Watch (并购趋势)

No trends are being highlighted in this issue.

Outbound M&A from China (中资对外并购)

Financial Services (全球金融服务行业)

Bohai Leasing to take 20% stake in Avolon for \$429 million, The Economic Times, 07/15/2015

斥资26.21亿元收购Avolon20%股权海航系渤海租赁将成为国际飞机租赁巨头, 新浪财经, 2015年07月15日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

State-Owned Chinese Chip Maker Tsinghua Unigroup Makes \$23 Billion Bid for Micron., The Wall Street Journal, 07/14/2015

紫光集团提出以230亿美元收购美光科技, 华尔街日报, 2015年07月14日

Inbound M&A into China (外资对内并购)

No deals were reported for this period.

China Domestic M&A and Industry Consolidation

(中国国内并购)

Financial Services (全球金融服务行业)

Pacific Plywood is to buy P2P credit platform at HK\$2.4bln, 4-traders, 07/13/2015

太平洋实业24亿收购内地P2P融资平台，大田国际贵金属，2015年07月10日

Real Estate (房地产信行业)

Ngai Shun: controlling holder sells 22.09% stake, 4-traders, 07/13/2015

毅信控股4200万港元售香港九龙商业物业，东方财富网，2015年07月13日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

Bluedon Information Security Tech is to buy Payment Service Provider, 4-Traders, 07/14/2015

蓝盾股份11亿购两公司 信息安全产业并购提速，新浪财经，2015年07月15日

Transportation (运输)

SIPG to Acquire 79.2% of Jinjiang Shipping, Maritime Professional, 07/15/2015

上港集团19亿元收购锦江航运，网易新闻，2015年07月15日

Dbriefs China Issues Webcasts (中国相关网络讲座)

China and Hong Kong tax developments: How should investment funds navigate the new terrain?

13 August | 11:00 AM ET

Recent tax developments in China and Hong Kong could impact the investment funds industry. What are key considerations when navigating the uncertainties of these changes? Join us for this complimentary webcast.

[Read more](#)

China-Related Reports (其它中国相关报告)

Development of Private Education Industry in China 2015

The year 2014 was a very important year for Chinese private education market. Various private education institutions went public respectively. Many commercial organizations including internet giants crossed industry boundary and entered education field. The scale of vocational education industry took a round of changes. Growing number of Chinese abroad students not only brought huge market interests for abroad education agencies but advanced the transition of abroad study service agencies mode. (Deloitte – 2015)

[Read more](#)

中国民办教育发展报告2015

2014年对于中国民办教育市场是十分重要的一年，全通教育、达内教育、昂立教育和枫叶教育先后在不同地区的资本市场上市；包括互联网巨头在内的越来越多的商业机构选择跨界进入教育领域，职业教育行业的规模迎来了新一轮的变化；同时，不断增长的中国留学生数量为海外教育机构以及目的地国家带来庞大的市场利益，同时也推动着留学服务商业模式的转型。（德勤-2015年）

[请点击这里下载报告](#)

Related links (相关链接)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)
[China M&A Round-up archive](#)
[Asia Pacific Dbriefs webcast series](#)
[US Chinese Services Group](#)
[Global Chinese Services Group](#)

[订阅中国并购简报](#)
[参阅更多中国并购简报](#)
[亚太地区德勤网络讲座](#)
[美国中国服务组](#)
[全球中国服务组](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不承担该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及854;所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论明示或暗示，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其152;含信息的风险，并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Legal](#) | [Privacy](#)



30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory s

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee (“DTTL”), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as “Deloitte Global”) does not provide services to clients. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of DTTL and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2015 Deloitte Development LLC. All rights reserved.
36 USC 220506
Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited